
 С огромно удоволствие ви приветстваме с поредния брой на нашия 
училищен вестник. Изминалите месеци бяха изпълнени с предизвикател-
ства и промени, но и с нови възможности и вдъхновения. 

 Както знаете, нашето училище е в основен ремонт, което наложи 
преместването ни в друга сграда. Тази промяна оказа влияние върху ежед-
невния ни ритъм и извънкласните дейности, включително и върху подго-
товката на вестника. Но въпреки препятствията, екипът ни не спира да 
работи с ентусиазъм и творчески дух, за да представи най-важните и ин-
тересни събития от живота на училището. 

 В този брой ще намерите интервю със заместник директора на ПГ 
по транспорт — инж. Людмила Ганчева, която сподели своите мисли за 
текущата ситуация, както и плановете за бъдещето. Ще откриете и статии 
за различните инициативи, организирани от ученици и учители, които 
донесоха радост и усмивки на всички. Също така, ще прочетете за редица 
участия и успехи в различни състезания, които доказват, че дори в трудни 
времена, амбицията и упоритостта на учениците не знаят граници. 

 През последните месеци всички ние се научихме на важни уроци 
по адаптивност и устойчивост. Новият режим на учение ни принуди да 
излезем от зоната си на комфорт и да открием нови начини за справяне с 
предизвикателствата. Това ни показа колко сме способни да се приспо-
собяваме и да продължаваме напред, въпреки всичко. 

 Училището ни винаги е било символ на сплотеност и взаимопо-
мощ, и този период на промени само утвърди тези ценности. Всички – от 
ученици до учители и родители – играят ключова роля в поддържането на 
нашия дух и мотивация. Вашата подкрепа е безценна и ние сме ви благо-
дарни за нея. 

 

Благодарим ви, че сте с нас на това пътуване. Приятно четене и до нови 
срещи в следващия брой! 

 

С уважение, 

Екипът на училищния вестник 

 В този брой: 

Хей, тук сме! 1 

Гост на броя 2, 3, 
4 

Треска за ус-
мивки 

Посланик на 
свободния дух 
в моето учи-
лище 

5 

 

5 

Свети Вален-
тин 

6, 7 

Национално 
състезание 

8, 9 

Випуск 2024 10, 
11 

Забавно 12 

  

Членове на Учени-
ческия съвет: 
 
VIIIА – Алекс Ниази, 
Георги Иванов 

VIIIБ – Даниел Ца-
нев, Бейкъм Шамси 

IXА – Саркис Ховсе-
пян, Никола Петров 

IXБ – Сечил Ахмед, 
Емилия Иванова 

XА – Божидара Геор-
гиева, Сара Ангелова 

XБ – Даниел Вели-
ков, Калоян Йорда-
нов 

XIА – Сергей Илиев, 
Павел Парашкевов 

XIБ – Драгомир Узу-
нов, Иван Иванов 

XIIА – Павлин Тодо-
ров, Даниел Енчев 

XIIБ – Свилен Хрис-
тов, Адриян Димит-
ров 

 
СКОРОСТ  Брой 5 

 
 

ЮНИ 2024г.  



 -Здравейте, госпожо 
Ганчева. От тази 
учебна година Вие 
сте част от ръководс-
твото на ПГ по тран-
спорт. Как се чувст-
вате в тази роля? 

 Чувствам се 
странно. Тази длъж-
ност е сериозно пре-
дизвикателство за мен 
и все още свиквам с 
нея. 
 

 - Трудно ли е да 
сте заместник дирек-
тор? 

 Да, трудно е! 
Ежедневието ми е из-
пълнено с многоброй-
ни предизвикателства. 
Нужно и да се открие 
баланса между учи-
телската и ръководна-
та позиция. 
 

- И все пак, коя от 
двете длъжности е   
по-привлекателна за 
Вас? 

 О, безспорно 
преподавателската ра-
бота! Това ми дава 
възможност за ежедне-
вен контакт с ученици-
те. Не е тайна, че за-
местник директорът 
има по-малко часове 
седмично, в сравнение 

с учителите. Изклю-
чително много ми 
липсва усещането да 
си класен ръководи-
тел. 
 

- Ако Ви се отдаде 
възможност какво 
бихте избрали—
директорския стол 
или класната стая? 

 В интерес на ис-
тината не съм мисли-
ла по въпроса, но и 
двете позиции  са изк-
лючително отговорни 
и водят до рязко по-
качване на адреналина 
в дори наглед спокой-
ни ситуации. 
 

 - Знаем, че Вие сте 
отскоро в сферата на 

образованието. Има 
ли нещо, което Ви 
изненада и ако мо-
жехте бихте проме-
нили? 

 Нещото, което 
ме изненада е слабата 
мотивация на учени-
ците и точно това бих 
променила. Виждам 
млади хора, които са с 
разбъркани ценности, 
с погрешно подредени 
приоритети. Лично за 
мен, ако мога при по-
не един млад човек да 
променя нещо към по-
добро, аз бих била 
щастлива. Защото кол-
кото и тривиално да 
звучи, учителската 
професия е детската 
ми мечта. 

 



- Как бихте проме-
нили мотивацията на 
учениците? 

 С всеки един уче-
ник се работи индиви-
дуално. Няма формула 
за това. Аз лично да-
вам всичко от себе си, 
за да ангажирам мла-
дите хора към учебния 
процес и последваща 
реализация в профе-
сията. Винаги се стре-
мя към успех, и вина-
ги си поставям високи 
цели. 
 

- Как бихте характе-
ризирали учениците 
от ПГ по транспорт? 

 Всички деца са 
добри. Пак казвам—
основният проблем 
при някои от тях е 
липсата на мотивация. 
Нашето училище дава 
отлична подготовка и 
доста добри възмож-
ности, но някои от 
учениците нямат же-
лание да се възполз-
ват от преимущества-
та, които предоставя-
ме по време на обуче-
нието. 
 

- Ако можехте да 
смените работата си 
с всяка една — коя би 
била тя? 

 Не бих я смени-
ла. Аз мисля, че това е 

моята професия и 
призванието ми. Тава, 
да работиш с млади 
хора, за мен лично е 
много зареждащо. Би-
ла съм в много раз-
лични сфери, заемала 
съм разнообразни 
длъжности, но учител-
ската професия ми да-
ва това, което никоя 
друга не може да ми 
предостави. А именно, 
усещането за единство 
и цялост. 
 

- Ние имаме инфор-
мация, че сте рабо-
тили в автошкола. 
Каква е разликата 
между обучаващите 
се там и учениците в 
нашето училище? 

 Отново опираме 
до мотивацията. Обу-
чаемите в автошколи-
те са платили доста 
пари за този курс. Те 
имат редовни посеще-
ния, слушат теорията 
и са мотивирани да 

научат максимално. 
Докато при учениците 
мотивацията се губи. 
Вероятно, защото им 
се дава даром. Някои 
от тях не умеят да 
подредят правилно 
приоритетите си и 
след време, повярвай-
те съжаляват за про-
пуснатите възможнос-
ти. 
 

- Имате ли други 
професионални меч-
ти? 

 Не! Аз мисля, че 
съм постигнала това, 
за което съм мечтала 
в професионален 
план. Единственото, 
което си поставям за 
цел е за повече деца 
да успея да променя 
нещо към по-добро. 
Личната ми мечта е да 
пътувам по света. 

- Кой Ви беше лю-
бимият предмет в 
училище? 

 Математика 



- Как се промени 
посоката от Матема-
тика до БДП? 

 Моят баща е про-
фесионален шофьор. 
От много малка пъту-
вам с него и страшно 
много обичам мириз-
мата на камион. От то-
гава съм запалена по 
превозните средства. 
Животът ми се стече 
така, че учих в гимна-
зията по Икономика, а 
мечтата ми беше ПГ 
по транспорт. Доста 
късно успях да обърна 
професионалния си 
живот към транспорта. 

 

- В този ред на мис-
ли, одобрявате ли 
това, че някои роди-
тели избират образо-
ванието на децата 
си? 

 Това е строго ин-
дивидуално. От моя 
гледна точка, не го 
одобрявам, но има 
ученици, които не мо-
гат да вземат такива 
решения самостоятел-
но. Те нямат ясна ви-
зия за бъдещето си и 
едно насочване от ро-
дители би било по-
лезно. 

 

- А какво мислите за 
ролята на жените  в 
тази уж мъжка про-
фесия — транспорта? 

 В днешно време 
няма мъжка и женска 
професия. Виждаме 
такива примери ежед-
невно. Лично аз рабо-
тех в пункт за техни-
чески прегледи и ръ-
ководех десет мъже, 
отговаряйки за всичко 
в пункта. Попадала 
съм в ситуации, в кои-
то са ме подценявали 
само за това, че съм 
жена. Но важни са 
притежаваните качест-
вата, упорството и це-
леустремеността. Смя-
там, че човек би могъл 
да постигне всичко, 
стига да го иска много 
силно. Няма невъз-
можни неща! 

 

- Бяхте ли добра 
ученичка? 

 До осми клас бях 
отлична ученичка, но 
след преместването 
ми в гимназията по 
Икономика проявих 
лек отпор. Въпреки 
всичко съм завършила 
образованието си с от-
личен успех. 

 

- Правихте ли много 
бели? 

 О, разбира се! В 
момента не мога да се 
сетя за конкретна па-
кост. Това са били бе-
зобидни детски мо-
менти, които са харак-

терни за ученическите 
години. Много обичах 
извънкласните дей-
ности и с огромно же-
лание сe включвах в 
тях. 

 

- Какъв съвет бихте 
дали на учениците от 
ПГ по транспорт? 

 Да осъзнават как-
во имат като даденост, 
да осъзнават какво им 
предстои и да бъдат 
мотивирани да подоб-
рят живота си. А как се 
подобрява живота в 
ученическа възраст? 
Като се учи повече, 
като се получават 
компетенции, квали-
фикации, които след 
това биха могли да 
помогнат в реализа-
цията им. 

 

- Какво ще пожелае-
те на вашите колеги 
от гимназията? 

 Да работят със 
сърце, с желание и ог-
ромна любов. 

 

Благодарим на гос-
пожа Ганчева, че от-
дели от времето си! 
Пожелаваме ú здраве 
и много успехи! 

Интервюто изготвиха: 

Павлин Тодоров—12а 
клас и Сечил Ахмед—
9б клас 



Ч Е С Т И Т О ! 

 10А клас подготвиха страхотна 
изненада за класния си ръководител, г
-жа Димитрова, включвайки се в ини-
циативата "Посланик на свободния 
дух в моето училище", организиран от 
фондация "Русе - град на свободния 
дух". Заснеха и монтираха кратък ви-
деоклип, чрез който я номинираха в 
конкурса. Представители от община 
Русе развълнуваха до сълзи госпожа 
Димитрова като я изненадаха на ра-
ботното и място, връчвайки й заслу-
жен плакет.  

8А клас, с класен ръководител инж. Венцислава Здравкова се класи-
раха на второ място в конкурса за най-усмихнат клас на България!  



 

Невероятен ден за 10А клас, изпълнен с веселие, положител-
ни емоции и споделени моменти. 



  

Приятна изненада от класовете по случай празника на любовта.  



 В периода 28 — 30 април Професионална гимназия по 
транспорт — Русе, имаше честта да бъде домакин на престижното 
Национално състезание "Най-добър млад автомонтьор и водач на 
МПС". Това събитие събра млади таланти от цялата страна, които 
показаха своите умения и знания в областта на автомобилната 
техника и безопасното управление на моторни превозни средст-
ва. 

 Състезанието премина в няколко етапа, които включваха те-
оретични и практически задачи, свързани с диагностика и ремонт 
на автомобили, както и демонстрации на умения за управление 
на МПС. Участниците се състезаваха в дух на честна игра и пока-
заха впечатляващи умения и знания. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 Нашият отбор в лицето на Емилиян Стоянов, Габриел Кири-
лов, Павел Парашкевов и техният ръководител инж. Тодор Же-
ков, се представи изключително успешно, като завоюва второ 
място в комплексното класиране. Това забележително постиже-
ние се дължи на упоритата работа и всеотдайност както на учени-
ците, така и на техните преподаватели, които ги подготвяха неу-
морно за състезанието. 



 Освен това, момчетата блеснаха и с индивидуални постиже-
ния. В категорията "Най-добър млад водач на МПС", Емилиян Стоя-
нов от 12А клас, завоюва първо място, демонстрирайки отлични 
умения и прецизност в управлението на автомобил. 

 Първото място в комплексното класиране беше спечелено от 
отбора на град Бургас, които ще имат честта да представят Бълга-
рия на международния кръг на състезанието в Литва. Пожелаваме 
им успех и сме уверени, че ще представят страната ни достойно. 

 Състезанието не би било възможно без подкрепата и органи-
зацията в училище. Благодарим на всички, които допринесоха за 
успешното провеждане на събитието – от ръководството и учите-
лите, до учениците и техните родители. Вашата всеотдайност и 
усилия направиха това събитие възможно и незабравимо. 

 Организирането на това състезание е не само признание за 
ПГ по транспорт, но и стимул за бъдещи успехи и постижения. 
Ние ще продължаваме да подкрепяме и насърчаваме нашите уче-
ници да развиват своите умения и да се стремят към нови висоти. 

 Поздравления на всички участници. Гордеем се с отборът ни 
и пожелаваме още много успехи в бъдеще! 



 С вълнение изпратихме Випуск 2024. След 5 години упори-
та работа, приятелства и незабравими моменти, дванадесетоклас-
ниците се отправиха към нови хоризонти и предизвикателства. 

 Сред тях специално внимание обръщаме на Председателя 
на Ученическия съвет Павлин Тодоров от 12А клас, който през 
годините се отличи със своята всеотдайност, лидерски умения и 
желание да прави училищния живот по-добър за всички нас. Бла-
годарим ти, Павлин, за всичко, което направи за Ученическия 
съвет! 

 

 



Скъпи момчета и момичета, 
 Сега, когато затворихте една важна глава от живота си и отво-
рихте нова, изпълнена с възможности и мечти, независимо от по-
соката, която ще поемете – продължаване на образованието, започ-
ване на работа или пътешествия – помнете, че всичко, което сте на-
учили и преживели тук, е вашата основа за бъдещите успехи. 

 Винаги носите със себе си духа на ПГ по транспорт, приятел-
ствата, които сте създали, и уроците, които сте научили. Бъдете 
смели, следвайте мечтите си и никога не се страхувайте да поема-
те нови предизвикателства. Светът е пред вас и очаква вашите та-
ланти и идеи. 



 

savet_uchenici@abv.bg 

 

☺ ☺ ☺ ЗАБАВНО ☺  ☺   ☺ 
 

В клас. Учителката проверява домашни-
те: 
- Петьо, защо си без домашно? 
- Вчера си изкълчих крака. 
- Седни си, двойка. Георги, а ти? 
- Дядо се разболя. 
- Седни си, двойка. А ти Иванчо? 
- Брат ми се върна от затвора. 
- Не се опитвай да ме плашиш! Седни 
си, тройка.  

 

 Този вестник е плод на колективните усилия на 
много хора, и се надяваме, че той ще бъде източник 
на вдъхновение и гордост за всички нас. Въпреки 
трудностите, пред които сме изправени, ние продъл-
жаваме да гледаме напред с оптимизъм и увереност, 
че заедно можем да преодолеем всяко предизвика-
телство. 

 
Шофьор се опитва да спори с катаджия: 
- Ама как така - къде е знакът, че тук 
няма ляв завой? 
- Ляв завой има. Обаче е платен...  

 

☺  ☺  ☺   ☺   ☺     ☺  ☺    
 
- Като какъв работиш? 
- Шофьор. 
- Колко получаваш? 
- Няколко милиона долара на месец. 
- Да, бе! И къде работиш? 
- Във Формула 1  

☺     ☺  ☺   ☺ 
 
Единственото, което 
обединява всички 
хора, независимо от 
тяхната възраст, пол, 
религия, икономи-
чески и етнически 
произход, е, че дъл-
боко в себе си вяр-
ват, че са добри шо-
фьори.  
 
☺     ☺  ☺  ☺    


